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Z A P I S N I K 
 
sa 18. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 20. svibnja 2015. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 18,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio Valter Poropat, predsjednik Gradskog vijeća koji je sjednici i 
predsjedavao. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Milanović Ružić, pročelnici Ureda 
Grada Labina, da izvrši prozivku vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina. 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, prozivkom vijećnika Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 18,00 sati  prisustvuje 15 
vijećnika i to: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), Željko Ernečić (SDP), 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Valdi Gobo (SDP), Jasmina Gruičić (SDP), Rasim Halilović 
(BDSH), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-HNS), 
Giuliano Milevoj (IDS-HSU-HNS), Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), Josip Mohorović 
IDS-HSU-HNS), William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), Valter Poropat (IDS-HSU-
HNS), Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića) i Marin Zagrić (IDS-HSU-HNS). 
Vijećnik Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS) je pristupi sjednici Vijeća u 18,20 sati, a vijećnik 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) u 18,50 sati. 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Tulio Demetlika, Gradonačelnik 
Grada Labina, Eni Modrušan, zamjenica Gradonačelnika, Zoran Rajković, zamjenik 
Gradonačelnika, Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, Anamarija Lukšić, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju, Marija Kadoić 
Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Loreta Blašković, pročelnica 
Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove, Bruno Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti, Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti,  
Dolores Sorić, direktorica Labin stan d.o.o. Labin, Dalibor Zupičić, direktor Labin 2000 d.o.o. 
Labin, Alen Golja, direktor KP „1.Maj“ d.o.o. Labin, Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin 
d.o.o. Labin, Feručo Dundara, Helena Dagostin, Ana Santaleza, djelatnici TD Vodovod Labin 
d.o.o. Labin, Bogdan Stanković, predsjednik Vijeća Srpske nacionalne manjine u Gradu 
Labinu, Robi Selan, Tanja Škopac, Adriano Šćulac, predstavnici tiska, Silvana Fable, Radio 
Labin, predstavnica medija.  
 
Predsjednik Vijeća Valter Poropat, konstatira da prema izvršenoj prozivci Vijeće ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje Radio Labina. Otvara Aktualni sat. 
 
Aktualni sat  
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) se najprije obraća Gradonačelniku 
Grada Labina s obzirom da ga je, kaže, Gradonačelnik na posljednjoj sjednici uvrijedio 
riječima, citira „a ti Bastijanić koji ga imaš fišo s vodo najbolje da daješ savjete 
konzultantskim firmama“ i kaže da to nije prvi put da u nedostatku argumentiranog odgovora 
na njegova konkretno argumentirana pitanja nezna što bi pa zloupotrebljava govornicu za 
obračun sa vijećnikom. Kaže Gradonačelniku da je u ovo Vijeće ušao za zajednički rad za 
opće dobro Vineža, Labina i Labinštine. Kaže da je po pitanju vodoopskrbe Labinštine 
dovoljno educiran, stručan i zna puno više od Gradonačelnika i smeta ga što se sa 
vodoopskrbom, a posebno sa zaštitom izvorišta ne radi dobro. Konkretno pita 
Gradonačelnika što je on kao predsjednik Skupštine Vodovoda Labin d.o.o. Labin  učinio 
kada je za 2007. godinu dobio izvješće  ZZJZIŽ u kojem  se na strani 37.  zbog P-ukupni 
(ukupni fosforni spojevi) preporučuje obrada vode za vodoopskrbu. Piše: obrada vode za 
vodoopskrbu je poželjna jer su vrijednosti kritične. Drugo pitanje se odnosi na deponij 
radioaktivne šljake na pijacalu tj. na kraju pijacala IUR-a i kada će se ono „riješiti“. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da misli tj. koliko zna da je sa ZZJZIŽ zakazana 
točka dnevnog reda za jednu od narednih sjednica Vijeća i vjeruje da će vijećnici od 
nadležnih dobiti odgovor. Na drugo pitanje odgovara da je 2004. Ili 2005. godine prijavljena 
deponija šljake iza bivšeg TTU-a i čak je Grad i dobio sredstva za sanaciju, veći dio stare 
šljake je saniran, a sva ispitivanja na toj lokaciji su pokazala da nema radioaktivnosti za što i 
postoje dokumenti isto kao što postoje dokumenti da građani Grada Labina piju sanitarno 
ispravnu vodu. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), ističe da je on pitao što su 
Gradonačelnik i direktor Vodovoda Labin 2007. tj. 2008. godine poduzeli da se ne nastavi 
trovanje izvorišta Fonte Gaia i Kokoti fosforom i dušičnim spojevima. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, ponavlja da je u svom odgovoru rekao da građani Grada 
Labina piju sanitarno ispravnu vodu, dakle da su od kada je on postao Gradonačelnik 
poduzete sve mjere da kroz obradu vode koja se pušta u vodovodni sustav Labinštine da 
građani imaju zdravstveno ispravnu vodu. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), pita za županijsku cestu od Titovog trga do trafostanice u 
Presici i kaže da je hitno potrebno izvršiti sječu akacije na prometnici, postaviti novi odbojnik, 
te rasvjetno tijelo. 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, da je ova dionica ceste u nadležnosti župnijske ceste, ali da 
će se sve učiniti da se čim prije omogući čišćenje i košnja trave i sanira branik, a s obzirom 
da je dobiven troškovnik, vjeruje da će se uskoro postaviti i jedno rasvjetno tijelo. 
 
Valter Poropat predsjednik vijeća zaključuje Aktualni sat i objavljuje utvrđeni dnevni red 
sjednice Vijeća. 
 
AD. 1. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
prestanku mirovanja vijećničkog mandata i prestanku obnašanja vijećničke dužnosti 
zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću“. 

 
Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), predsjednica Mandatne komisije, čita Izvješće 
Mandatne komisije. 
Izvješće se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 
“JEDNOGLASNO“ prihvatilo Izvješće Mandatne komisije i donijelo „Odluku o prestanku 
mirovanja vijećničkog mandata i prestanku obnašanja vijećničke dužnosti zamjenika 
vijećnika u Gradskom vijeću“. 
 
AD. 2. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 17. redovne sjednice Gradskog vijeća“. Otvara raspravu. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), moli da se ispravi Zapisnik na strani 
12. Prvi pasos, te da umjesto riječi „Bujštini“ stoji riječ „Puljštini“. 
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ prihvatilo „Zapisnik sa 17. redovne sjednice Gradskog 
vijeća“. 
 
AD. 3. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje 
Godišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2014. godinu“. Predlagatelj za 
ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina.  
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića). 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) kaže da će kod glasovanja po ovoj 
točki biti uzdržan, naime pojašnjava stav i pita za sanaciju crkve Sv. Antuna Padovanskog tj. 
za potporni zid. Naime kaže da je čitajući ovaj materijal ostao malo zbunjen jer mu je prije 
godinu dana kada je o tom projektu razgovarao s pročelnicom Anamarijom Lukšić pročelnica 
rekla da je zid saniran i sada čitajući materijal ne zna o čemu je tu riječ. Podsjeća pročelnicu 
da su prije godinu dana razgovarali i kako bi bilo dobro da se očisti i obnovi put prema 
Toncima jer je to u 16, 17 stoljeću bio jedini put.  
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
gradnju, kaže da se sjeća razgovora, da su sanacija Crkve i radovi prilagođeni troškovniku, 
odnosno da se izvođenje samih radova prilagođavalo kako su odobravana sredstva, a ostalo 
je još za rješiti unutrašnjost, oltar i vjeruje da će se Grad ponovo prijaviti za sredstva i da će 
se i taj dio moći rješiti. Što se tiče pješačke staze kaže da je dio te staze sastavni dio 
projektne dokumentacije cjelovite rekonstrukcije starogradske jezgre. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“  i 3 „UZDRŽANA“ prihvatilo „Godišnji Izvještaj o izvršenju 
Proračuna Grada Labina za 2014. godinu“. 
 
AD. 4. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o primanju na znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Vodovod Labin d.o.o. 
Labin za 2014. godinu“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. 
Labin.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), 
Rasim Halilović (BDSH), Željko Ernečić (SDP), Darko Martinović (KLGB nositelja Darka 
Martinovića), Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Klaudio Korva (KLGB nositelja 
Silvana Vlačića), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS),  
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), daje svoj osvrt na predočeno 
Godišnje izvješće, čita - citira zaključnu konstataciju iz Izvješća „Zaključno možemo 
konstatirati da je Vodovod Labin d.o.o. i u 2014. godini kvalitativno i kvantitativno pokrivao 
djelatnost vodoopskrbe i odvodnje za građane Labinštine, te vodoopskrbe dijelova općina 
Gračišće i Cerovlje s kontinuiranim ciljem poboljšanja kvalitete svojih usluga prema 
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građanima.“ Pita koje je to poboljšanje kvalitete vode kada nam labinska g.... i dalje poniru u 
Krapnju i Raši i direktno zagađuju izvorišta pitke vode F. Gaia i Kokoti, a Raša je i dalje bez 
pročistača otpadnih voda. Kaže dalje da je u 2014. godini Labinština bila 20-tak dana bez 
pitke vode, pili su vodu iz cisterni ili iz trgovine i pita da li se to može smatrati uspješnom 
godinom. Kaže dalje da direktor TD Vodovod Labin za vrijeme svog mandata nije priskrbio 
niti jedan projekt koji bi mogao ponuditi za predpristupne fondove, za EU fondove itd., a sve 
o čemu se govori u ovom Izvješću će realizacija biti 2020. – 2023. godine, a do tada ćemo 
polako i kontinuirano, konstantno gubiti izvorišta F. Gaia i Kokoti i to samo zbog ljudske 
gluposti, zato što dopuštamo da otpadne vode - neobrađene i obrađene zagađuju izvorišta 
pitke vode F. Gaia i Kokoti. Direktor govori da Labinština pije zdravstveno ispravnu vodu, a 
zna se da današnja tehnologija može i iz septičkih jama napraviti zdravstveno ispravnu vodu, 
ali je on ne bi htio piti, dok s druge strane danas Labinština ima puno bolje izvore kao Bubić 
Jamu koji izvor ne koristimo uopće i još bolji tj. najbolji izvor Kožljak koji izvor koristimo do 
16-17 l maksimalno jer nemamo infrastrukture itd., a u predočenom izvješću se prikazuje da 
je sve u redu. 
 
Rasim Halilović (BDSH), predlaže da se osnuje jedna stručna komisija koja će utvrditi tko 
govori istinu direktor Vodovoda Labin ili vijećnik Mladen Bastijanić. Naime smatra da ako 
Vodovod Labin ima 75 zaposlenih djelatnika, od toga je 10-12 visoka stručna sprema, pita da 
li itko od te visoke stručne spreme stoji iz izlaganja vijećnika Mladena Bastijanića. S druge 
strane se boji da izjave vijećnika Mladena Bastijanića ne štete turizmu i zato predlaže da 
jedno stručno tijelo ispita sve ove navode vijećnika. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), odgovara da sve što govori ima 
potkrepljeno dokumentima, npr. izvješće Državne revizije iz 2012. godine itd. 
 
Željko Ernečić (SDP), kaže da ima jedno pitanje, odnosno primjedbu na ovaj Izvještaj, a to je 
da opet nema prikaza stanja kvalitete vode na izvorima, a do prije 3 godine je to bio stalni 
prilog u izvještaju. 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), na tragu onoga što je predložio 
vijećnik Rasim Halilović, smatra da treba vidjeti, raspraviti i znati i s tim u vezi pita da li je 
moguće dobiti/dobivati redovito izvješće po obradi ZZJZIŽ, da vijećnici imaju uvid u stanje 
promptno, te da se za to i pokrene određena procedura. Nije mu jasno zašto se mora na 
Vijeću stalno imati natezanje oko toga što je ispravno i što nije ispravno, želi da se ide s 
argumentima što je ispravno, a što nije ispravno, što i kakvo je stanje na izvorištu što je pitao 
vijećnik Željko Ernečić i zašto to nije u Izvješću, da li je ta obrada vode dobra, da li je 
ispravno koristiti toliko klora, traži da se dogovori jedan zaključak i da se dogovori jedno 
meritorno tijelo koje će sve to ispitati. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, kaže da ćemo imati točku dnevnog reda gdje će  
predstavnik/ca ZZJZIŽ Vijeću prezentirati Izvješće, dapače ta je točka trebala biti danas na 
dnevnom redu ali se osoba koja je zadužena za ovo Izvješće jučer vratila sa dugog puta i iz 
ZZJZIŽ je zamoljeno da se ta točka odgodi za drugu sjednicu. 
 
Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), osvrće se na septičke jame i misli da je 
krajnje vrijeme da se sa septičkim jamama nešto učini. Kaže da je htio postaviti i vijećničko 
pitanje vezano za septičke jame, što kaže može još i učiniti, ali s obzirom da se sada 
Vodovod bavi i odvodnjom koristi priliku da skrene pažnju na septičke jame i njihovo 
pražnjenje. Kaže da Labinština ima veliki broj septičkih jama, navodno 6000 i pitanje je koliko 
ih se pravilno prazni, vjeruje vrlo mali postotak. Smatra da bi konačno trebalo nekoga 
zadužiti da napravi popis svih septičkih jama i da se uvede jedan fiksni iznos kojega bi 
vlasnici septičkih jama trebali plačati i da za taj iznos imaju pravo na jedno ili dva (kako bude 
pokazala računica) pražnjenja u godini, a ne da se voda ispušta u okoliš da bi ljudi uštedili 
trošak pražnjenja septičke jame jer, kaže, to se sada dešava i on je svjedok takvih stvari. 
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Drugo, daje komentar kako kaže više ekonomske prirode na predočeno Godišnje izvješće u 
dijelu financijskog izvještaja za 2014. godinu  i kaže da smatra da je prikazana ostvarena 
dobit od 13.267,28 kuna, što je oko 0,05% od ukupno ostvarenih prihoda od 22.523.428,65 
kuna, premala odnosno da misli da je Društvo trebalo imati malo jaču dobit u odnosu na 
prihode da bi, barem on, bio uvjeren da Društvo stvarno ne posluje s gubitkom s time da, 
ističe, ne kaže da je ovo izvješće lažno. Kaže da bi bio puno sretniji da je Vodovod Labin 
ostvario 500.000,00 kuna dobiti i da kaže da će to uložiti u infrastrukturu, u promjenu nekih 
cijevi itd, ovako mu je sve to malo maglovito. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), osvrće se na početnu stranicu Godišnjeg 
izvješća i izjavu Uprave što je istaknuto/izdvojeno da je učinjeno od značajnijih projekata u 
2014. godini. Smatra da je s obzirom na 77 zaposlenih u Vodovod-u Labin pomnoženo sa 
184 sata mjesečno puta godišnje što dođe oko 3 tisuće i nešto sati i misli da se trebalo puno 
toga više napraviti i na troškovima i na drugim stavkama koje su tu u izvješću. Posebno se 
osvrće na odvodnju, čita 4 toče u izjavi Uprave što se radilo i što je učinjeno i pita za bio 
sepitčku jamu (pročistač) u Topidu da li je ona završena i da li ima korisnika, da li je netko 
priključen i onda koliko njih ili je tu u pitanju nešto drugo što neznamo s obzirom da o tome 
nema ništa u Izvješću ili još nije prenijeta na upravljane Vodovodu, pita jer su to građani 
financirali preko IVS-a i interesira ga što je s tim pročistačem jer bi on trebao spriječiti i jedan 
veliki dio septičkih jama koje su iza F. Gaia i Kokoti. Ističe da je većina ljudi nezadovoljna s 
kvalitetom vode koju imamo u Labinu. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), kaže da bi što se tiče pitanja kvalitete pitke vode volio da 
struka obrazloži svoje izvještaje, a ne da vijećnici postanu stručnjaci za vodu i da formiraju 
neke komisije, odbore, povjerenstva i slično. Struka je struka, kaže, i bilo bi najbolje da na 
iduću sjednicu Vijeća dođe predstavnik /ca ZZJZIŽ i obrazloži svoj izvještaj i to ne samo iz 
2007. godine nego i izvještaj za 2013., 2014. godinu itd. Kaže dalje da ima pitanje vezano za 
ulaganje u sustav vodoopskrbe, naime kaže da se iz izvještaja vidi nesrazmjer između 
potreba i mogućnosti i zato ga zanima da li postoji mogućnost da se za projekte koji su u 
planu za ovu godinu dobiju dodatna sredstva iz hrvatskih voda. Dalje konstatira da je iz 
izvješća vidljivo da je napravljen idejni projekt za sustav odvodnje naselja Krapan i glavni 
projekt za sustav odvodnje naselja Raše i kaže da želi znati malo više oko izrade feasibility 
studije za sustav odvodnje za cijelu Labinštinu, kao temelj za daljnji razvoj odvodnje i za 
dobivanje sredstava, nešto slično kao što se dešavalo u Poreču. 
  
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), odgovara i kaže da je on stručnjak 
za vodoopskrbu Labinštine, da 25 godina radi u Vodovod-u, da je radio na puno radnih 
mjesta, da je prošao sve faze, jedino nije bio direktor tvrtke, te da sve o čemu govori, govori 
iz izvještaja i dokumenata. 
 
Rasim Halilović (BDSH), pojašnjava da je on predlagao formiranje radnog tijela sa članovima 
- stručnjacima, a ne vijećnicima. 
 
Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin, odgovara da zadnja rečenica u Izjavi 
Uprave  na početku Godišnjeg izvješća za 2014. godinu koju je citirao vijećnik Mladen 
Bastijanić u potpunosti stoji, njihove usluge su svaki dan sve bolje i to potvrđuju certifikati i 
samo poslovanje tvrtke. Vezano za tvrdnju vijećnika Mladena Bastijanića da Labin zagađuje 
izvore F. Gaia i Kokoti daje u Zapisnik sliku uređaja za pročišćavanje vode gdje se vidi kakva 
voda iz uređaja izlazi, a dalje više nije u nadležnosti Vodovoda Labin. Objašnjava i zadatak 
kojeg je izvršio Hidro-Expert d.o.o. Rijeka vezano za Zaključak Gradskog vijeća Grada 
Labina od 21. siječnja 2015. godine i izradu Koncepcijskog rješenja priključenja izvorišta 
Kožljak i Plomin u punom kapacitetu u vodoopskrbni sustav sa aproksimativnim 
troškovnikom priključenja, što je vijećnicima podijeljeno na znanje i daljnje postupanmje prije 
početka sjednice u dijelu Faznost izgradnje i prijedlog daljnjih aktivnosti sa aproksimativnim 
troškovnikom. Što se tiče pitanja tko govori istinu, kaže da ZZJZIŽ i 137 uzoraka nije 
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izmišljotina nego točan podatak a to mogu potvrditi i nadležni iz ZZJZIŽ na slijedećoj sjednici 
Vijeća. Svi nalazi svih inspekcija, službi itd. su u redu i dokazuju da se radi o jednoj uzornoj 
tvrtki među svim vodovodima u Hrvatskoj. Kaže dalje da Izvještaj ima preko 15 tabela i ako 
još koja fali da se može pogledati u Vodovodu Labin. Što se tiče dobiti od 13.267,28 kuna 
kaže da je s obzirom koliko je bilo padalina u prošloj godini on kao direktor s dobiti 
zadovoljan, a neovisna revizija je i potvrdila taj rezultat. Što se tiče odvodnje u Topidu kaže 
da Vodovod Labin nema ništa s time, da je to potpuno u nadležnosti IVS-a. Što se tiče 
projekata, Vodovod Labin će se ove godine pokušat kandidirat preko HV na EU fondove za 
izgradnju vodospreme Crni i Ravni i za projekt dezinficiranja vode drugim načinom osim 
klorom. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), kaže da neovisno u čijoj je nadležnosti Topid 
s obzirom na visinu investicije interesira što je s time, da li je u funkciji ili nije u funkciji.  
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), odgovara i kaže da izvori Kožljak i 
Plomin kada god se desi zamućenje F. Gaia, Kokoti, Mutvice itd., ta dva izvora nisu 
zamućena, a treći izvor Bubić Jama je samo par sati zamućena, dakle kada su izvori koje mi 
koristimo zamućeni, naši najbolji izvori čak i preljevaju. Drugo, kaže da je sam direktor 
Vodovoda Labin rekao da je projekt priključenja izvora Kožljak i Plomin u vodoopskrbni 
sustav sa aproksimativnim troškovnikom radio netko drugi (Hidro-expert d.o.o. Rijeka), a ne 
Vodovod Labin, znači izgleda da Vodovod ništa ne radi, da Vodovodu nije bitno da da u 
sistem najbolju vodu nego mu je bitno da ispunjava neke zakonske osnove i da voda i dalje 
teče onakva kakva je. 
  
Željko Ernečić (SDP), kaže da je direktor Vodovoda Labin rekao da je zadovoljan kvalitetom 
vode koja izlazi iz pročistača Labin te je dao u zapisnik jednu sliku  proičistača i vode koja iz 
njega izlazi, dok vijećnik kaže da nekoliko puta tjedno ide na relaciji Labin – Raša – Labin i 
nije zadovoljan kvalitetom vode i mirisom koji izlazi iz onog vodopada na cesti prema Raši. 
Drugo, što se tiče tabele koja više nije sastavni dio izvještaja, a koja je do prije par godina 
bila sastavni dio svakog godišnjeg izvješća, zaključuje da je sporna tabela nestala iz 
izvještaja kada su vijećnici počeli čitati izvješća o radu i poslovanju tvrtke i smatra da ta 
tabela treba i dalje biti sastavni dio svakog godišnjeg izvješća o poslovanju. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11 „ZA“, 3 „UZDRŽANA“ i 3 „PROTIV“ donijelo „Zaključak o primanju na 
znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Vodovod Labin d.o.o. Labin za 2014. godinu“.  
 
AD. 5. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o primanju na znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD 1.Maj Labin d.o.o. Labin za 2014. 
godinu“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Alen Golja, direktor TD 1.Maj Labin d.o.o. Labin.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici; Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS). 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), pita kada će građani Labina i 
Labinštine početi plačati smeće tj. otpad onoliko koliko ga stvaraju (naplata odvoza otpada 
po volumenu ili masi), naime, stalno se govori da se čeka zakonska regulativa koja se stalno 
mijenja, ali, kaže, da zna da su neki gradovi, doduše pilotski, ali su ipak počeli s takvom 
naplatom i smatra da je takav način naplate odvoza smeća najpošteniji. Kaže dalje da će kod 
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glasovanja po ovom izvješću biti uzdržan samo zbog jedne činjenice tj. prešučivanja uvoza 
otpada s područja Dalmacije jer mu nije drago kada se taj otpad uvozi od nekog preko 
posrednika jer posrednik može biti mešetar, kriminalac i sl., dok je, kaže, isplativije kada se 
direktno sklapa posao. Kaže da treba biti oprezan kod ugovaranja bilo kakvog posla vezanog 
za uvoz otpada jer svatko se želi rješiti otpada i otpad je danas biznis. 
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), pohvaljuje ovo izvješće jer je napisano detaljno. Vezano za 
prikupljanje otpada od kuće do kuće pita da li postoji mogućnost da se financijski pomogne 
građanima u nabavi posebnih posuda sa odjeljcima za selektivno odlaganje otpada, koje su 
vrlo praktične, pogotvo za one koji žive u višekatnicama, ali su prilično skupe, a čuo je da 
Fond sufinancira nabavu takvih posuda. 
 
Alen Golja, direktor TD 1.Maj Labin d.o.o. Labin, odgovara i ističe da je u svojem izlaganju 
izvješća rekao da se mora ići u izmjenu načina obračuna neovisno što potrebni pravilnici koji 
uređuju to postupanje još uvijek nisu donijeti. Kaže da Gradsko vijeće mora donijeti odluku o 
načinu na koji će se obavljati ta usluga, a odluka Gradskog vijeća treba imati podlogu u 
zakonu. Kaže da će neovisno od toga oni pokušati naći način da se do kraja godine donese 
potrebna odluka i da ta odluka bude barem 50% usklađena sa zakonom. Što se tiče otpada 
iz Dalmacije odgovara da oni ne mogu direktno sklapati ugovor s nekim tko nema prijevoz, 
dakle oni su sklopili ugovor s prijevoznikom, a on je u obvezi da napravi karakterizaciju 
otpada i kaže da se ne smije sumnjat u institucije koje to provode. Ujedno daje i informaciju 
da se deponija Cere sa 01.08. zatvara, a oni ulaze u probni rok rada Kaštjuna. Vezano za 
projekt od vrata do vrata kaže da je projekt polučio rezultate, da su jako dobri rezultati 
pogotovo u Rapcu. Sada će domaćinstva, umjesto vrećica, dobiti još jednu kantu za 
selektirani otpad i sada s obzirom na financijska sredstva i obveze kaže da ne mogu 
financirati još i nabavu manjih kanti, a Fond sudjeluje u financiranju sa 40%, dok bi 60% 
trebali osigurati ili Grad ili Trgovačko društvo i za sada nema te mogućnosti, ali se to može 
planirati u narednom periodu. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB Mladena Bastijanića), pojašnjava da kada je govorio vezano za 
prijevoznika otpada, tada je u stvari rekao da je otpad danas biznis (resurs) i po putu se 
otpad može i promjeniti, bez obzira na papir i institucije, tj. papir svašta trpi itd. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 14 „ZA“ i 2 „UZDRŽANA“ donijelo „Zaključak o primanju na znanje 
Godišnjeg izvješća o poslovanju TD 1.Maj Labin d.o.o. Labin za 2014. godinu“.  
 
AD. 6. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o primanju na znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Labin Stan d.o.o. Labin 
za 2014. godinu“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Dolores Sorić, direktorica TD Labin Stan d.o.o. 
Labin.  
  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici; Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Đanluka 
Miletić (IDS-HSU-HNS), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Rasim Halilović (BDSH), Mladen 
Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića). 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), pohvaljuje ovaj Izvještaj, kaže da mu nije 
mogao naći grešku i predlaže direktorici Trgovačkog društva da ovaj svoj proizvod patentira i 
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da  održite jedno savjetovanje onima koji nemaju projekte i ne znaju kako do sredstava iz 
EU-a. 
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), pridružuje se izrečenim čestitkama na predočeno Izvješće 
TD Labin Stan-a d.o.o. i pita kakva je situacija s manjim zgradama tj. sa zgradama velike 
površine, a s manjim brojem stanara. 
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), se također pridružuje čestitkama i pohvalama i daje veliku 
podršku za dalje te naglašava cifru od milijunsedamstopedestettisuća kuna koliko sredstava 
je Labin Stan povukao što kroz certifikate, dokumentaciju, obnovu fasada itd., a što je iznos 
koliko u biti iznosi ukupni prihod firme. 
 
Rasim Halilović (BDSH), kaže da je osobno prisustvovao jednom sastanku sa stanarima 
zgrade i kaže da taj rad nije ni malo lak i zato čestita djelatnicima Labin Stan-a i zahvaljuje im 
se na radu. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) kaže da je gospođa Dolores Sorić i 
predsjednica Nadzornog odbora TD Vodovod Labin i poziva je da educira direktora TD 
Vodovod Labin kako da prikupi sredstva za poboljšanje kvalitete vode Labinštine. 
 
Dolores Sorić, direktorica TD Labin stan d.o.o. Labin zahvaljuje se na izrečenim pohvalama i 
riječima podrške i kaže da će se oni i dalje truditi. Odgovara na pitanje koje se odnosi na 
male zgrade tj. zgrade sa 4 stana do 400 kvadrata bruto površine koje se do sada nisu 
mogle javiti na natječaj, u 2015. godine se i takve zgrade mogu javiti na natječaj za obnovu i 
već se krenulo s prijavama kazakapa, vileta, ulice Slobode, Viškovići, Koromačno itd. Ističe 
da se radi o sufinanciranju do blizu 50% i to je onda puno lakše za suvlasnike zgrada. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, informira vijećnike da je ove godine Fond za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost direktno objavio Javni poziv (ENU -22- 23/2015) fizičkim 
osobama za sufinanciranje mjera energetske obnove postojećih obiteljskih kuća. Zaključuje 
raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“, donijelo 
„Zaključak o primanju na znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Labin stan d.o.o. Labin 
za 2014. godinu“.  
 
AD. 7. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o primanju na znanje Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Labin 2000 d.o.o. Labin 
za 2014. godinu“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Dalibor Zupičić, direktor TD Labin 2000 d.o.o. 
Labin.  
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici; Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Đanluka 
Miletić (IDS-HSU-HNS), Rasim Halilović (BDSH), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS). 
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), pita da li se i ove godine planira uvođenje vlakića od Starog 
grada do groblja i kakva su dosadašnja iskustva u ovih 5 mjeseci u održavanju sportskih 
objekata. 
 
Rasim Halilović (BDSH), pohvaljuje rad direktora tvrtke, kaže da se stiče dojam da u Labinu 
vlada veći red i da su manje gužve. Što se tiče parkinga pita što s ljudima koji nemaju auto, a 
u parkirno mjesto, kako je jednom ranije rekao Gradonačelnik je uloženo 5 milijuna kuna, to 
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je novac iz proračuna, dakle novac svih građana i onih koji nemaju auto i pita što se tu može 
napraviti.  
 
Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), primjećuje da je sada upravljanje sporskim objektima puno 
kvalitetnije i pita da li je formiran tim koji će voditi pripremu i samu rekonstrukciju sportske 
dvorane  i do kuda se stiglo s pripremom dokumentacije. 
 
Dalibor Zupičić, direktor TD Labin 2000 d.o.o. Labin odgovara da će vlakić voziti i ove 
godine, a što se tiče održavanja sportskih objekata kaže da ih se malo osvježilo, da se ne 
ulazi u neke velike zahvate, pogotovo što se tiče sportske dvorane jer je predviđena 
rekonstrukcija, rade se samo osnovni zahvati kao promjena sanitarija, uređenje svlačionica, 
farbanje zidova i sl., a tijekom ljeta se planira još sanacija svlačionica. Kaže da su korisnici 
zadovoljni sa učinjenim. Što se tiče sportske dvorane, slijedeći tjedan će, kaže, dobiti 
ponuđača za izradu studije izvodljivosti za dvoranu, sada su u fazi izrade natječaja za glavni i 
izvedbeni projekt itd., tj. rade na tome da se ekipiraju sa stručnim ljudima koji će im pomoći 
da sve te programe kvalitetnije provedu, zatim slijedi izrada projektne dokumentacije i ako se 
pruži prilika to i kandidirati na neke od natječaja EU fondova, sve da se dobije jedna 
multifunkcionalna dvorana gdje će se događati razna događanja, imati puno korisnika i koja 
će i donositi prihode i tako olakšavati daljnje održavanje objekta. Vijećniku Rasimu Haliloviću 
odgovara da sredstva koja se osiguraju naplatom parkinga se i vraćaju u sustav (u parking) i 
tako se rasterećuje proračun odnosno ne plaćaju oni koji ne koriste parkirališe. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ i 3 „UZDRŽANA“, donijelo „Zaključak o primanju na znanje 
Godišnjeg izvješća o poslovanju TD Labin 2000 d.o.o. Labin za 2014. godinu“.  
 
AD. 8. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole „Ivo Lola 
Ribar“ Labin“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku nije trebalo dati. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
Rasprave nema. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu,te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“, donijelo „Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 
na prijedlog Statuta Osnovne škole „Ivo Lola Ribar“ Labin“.  
 
AD. 9. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Matije Vlačića 
Labin“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku nije trebalo dati. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
Rasprave nema. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem“JEDNOGLASNO“ donijelo „Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 
na prijedlog Statuta Osnovne škole Matije Vlačića Labin“.  
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AD. 10. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Centra „Liče Faraguna“ 
Labin.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku nije trebalo dati.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
Rasprave nema. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  „JEDNOGLASNO“ donijelo „Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 
na prijedlog Statuta Centra „Liče Faraguna“ Labin“.  
  
AD. 11. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Komisija za izbor i imenovanja Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada 
Labina.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Željko Ernečić (SDP), Mladen Bastijanić (KLGB nositelja 
Mladena Bastijanića). 
 
Željko Ernečić (SDP) pita kako se došlo do ovog prijedloga, do ovih ljudi tj. do ovih imena, da 
li je bio neki natječaj i/ili slično. 
 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada pojašnjava da je postupak pokrenut 
dopisom iz Stručne službe Skupštine IŽ s obzirom da suce porotnike Županiskog suda u Puli 
imenuje Županijska skupština na prijedlog utvrđen od strane predstavničkog tijela lokalne 
jedinice za suce porotnike sa određenog lokalnog područja. Mandat sucima porotnicima traje 
4 godine i svake četiri godine prijedlog prema Vijeću utvrđuje Komisija za izbor i imenovanja 
Vijeća, s time da se u postupku predlaganja dužna držati uputa iz Zakona o sudovima da 
suci porotnici ne smiju biti članovi političkih stranaka niti se baviti političkom djelatnošću i s 
tim u vezi, a prije poduzimanja bilo kakvih daljnjih aktivnosti, kandidati su dužni ispuniti i 
vlastoručno potpisati odgovarajuću izjavu u skladu kako to propisuje Zakon o sudovima. Kod 
predlaganja kandidata mora se voditi računa o uvjetima koje propisuje Zakon o sudovima, da 
se radi o osobama koje imaju potrebne osobine da mogu časno obnašati ovu društveno 
odgovornu dužnost. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), pita da li se može znati pozadina 
svega toga i kolika je naknada za rad sudaca porotnika. 
 
Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada, odgovara da misli da suci porotnici 
ostvaruju pravo na naknadu putnih troškova i dnevnicu, u svakom slučaju naknada je 
uređena posebnim aktom nadležnog tijela (akt ministra pravosuđa). 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 14 „ZA“ i 2 „UZDRŽANA“ donijelo „Zaključak o utvrđivanju prijedloga za 
imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli“.  
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AD. 12. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na dvanaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o odabiru Projektnog zadatka za izradu Programa energetske učinkovitosti u 
gradskom prometu na području Grada Labina“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali vijećnici: Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Đanluka 
Miletić (IDS-HSU-HNS), Rasim Halilović (BDSH), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS). 
 
Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), primjećuje da se iz predloženog materijala 
za raspravu i odlučivanje ne vidi do kada se planira da će se raspisati natječaj/nabava za 
izradu Programa energetske učinkovitosti u gradskom prometu na području Grada Labina, 
kada bi to trebalo biti gotovo i kada se može očekivati implementacija toga, te dalje pita da li 
su se uzele u obzir i dostavljene primjedbe, konkretno pita za primjedbu njegove KLGB  jer, 
ističe, trenutno rješenje/režim parkinga u Labinu je nepravedno. 
 
Dalibor Zupičić, direktor Labin 2000 d.o.o. Labin, odgovara da su na projektnom zadatku 
zajedno radili Upravni odjel za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju i Labin 2000 
d.o.o., da izrada samog tog programa energetske učinkovitosti u gradskom prometu traje 
otprilike godinu dana i prva točka je unapređenje prometa u mirovanju Labina i Rapca, dakle 
obrada i analiza parkirališta, a zatim će se raditi sve ostalo i to će biti temelj za sve daljnje 
aktivnosti koje se budu poduzimale u prometu. Ponuda koju se dobilo u prethodno 
poduzimanim aktivnostima nije obvezujuća i služila je isključivo kao financijski pokazatelj 
budućih troškova s time u vezi, kada se bude odlučilo krenuti s postupkom javne nabave. 
 
Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 
gradnju, skreće pozornost na predloženi zaključak u materijalu, na točku 4. iz koje je 
razvidno da prethodno za tu namjenu tj. za postupak javne nabave treba u Proračunu imati 
osigurana sredstva, a to znači ili ići sa izmjenama i dopunama Proračuna za 2015. godinu ili 
to planirati u Proračunu za 2016. godinu. Procjenjena vrijednost troška izrade Programa je 
200.000,00 kuna bez PDV-a. 
 
Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), kaže da stječe dojam da je ovo sada sve 
malo na nekom laganom ledu. Kaže se da će izrada programa trajati oko godinu dana, netko 
će to trebati platiti itd., pita da li to znači da se problem parkiranja u Labinu neće mijenjati 
slijedećih godinu dana. 
 
Dalibor Zupičić, direktor TD Labin 2000 d.o.o. Labin odgovara da je sam proces izrade toga 
programa dugotrajan jer se uzimaju određena mjerenja u predsezoni, tijekom sezone i u 
posezoni i analiziraju se podaci sa terena, dakle moraju se uzeti u obzir različiti termini da se 
čim bolje napravi procjena, a nakon što se dobiju određeni rezultati, provesti će se i 
određena javna rasprava o prijedlogu programa. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ i 3 „UZDRŽANA“ donijelo „Zaključak o odabiru Projektnog 
zadatka za izradu Programa energetske učinkovitosti u gradskom prometu na području 
Grada Labina“.  
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AD. 13. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na trinaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o javnim priznanjima Grada Labina“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Jasmina Milanović Ružić, pročelnica Ureda Grada 
Labina.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića). 
 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), zahjvaljuje Gradonačelniku Grada 
Labina što je poslušao prijedlog vijećnika i predložio da se donese ova izmjena i dopuna 
Odluke i nada se i u buduće takvoj suradnji. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o javnim 
priznanjima Grada Labina“.  
 
 
Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana. 
 
Dovršeno u  20,50 sati. 
 
 
       ZAPISNIK VODILA                        PREDSJEDNIK 
 
  Jasmina Milanović Ružić                                               Valter Poropat  
 

 

 


